
1-Day

JB PRE-CNYJB PRE-CNY
SHOPPING & FOODIE

GETAWAY 
SHOPPING & FOODIE

GETAWAY 
一日新山春节购物美食狂潮一日新山春节购物美食狂潮

Luxury Travel Experience豪华旅⾏体验 
Embark on a comfortable journey aboard our 45-seater VIP coach, offering scenic views and
a smooth ride 乘搭s们舒适的45座VIP⼤巴，欣赏美丽⻛景，畅享平稳舒适的⾏程

Enchanting Itinerary 精彩⾏程 
Immerse yourself in a day filled with exciting tours and sightseeing, meticulously crafted for
an unforgettable shopping experience 沉浸在s们精⼼设计的⼀⽇游中，精彩的购物体验处处惊
喜，带给您难以忘怀的旅程

Expert Guidance 专业贴⼼服务
Enjoy the company of our seasoned professionals – Professional Guide & Coach Captain
Services ensuring your journey is both informative and enjoyable 经验丰富的导游与⻋⻓⼀路
相伴，带您探索，同时增添更多乐趣与知识，确保您的旅程充实难忘

Malaysia Visa (if applicable) ⻢来西亚签证ÿ如需Ā
Personal Travel Insurance个⼈旅游保险
Recommended Tips 建议⼩费: SGD2 per person/day
for driver and guide. 每位旅客每天给予司机和导游新币
2元⼩费。SGD1 for tour leader (if applicable). 领队新
币1元ÿ如有安排Ā。
We reserve the rights to change or amend itinerary
sequence with or without prior notice 

       ⾏程浏览次序以当天实际情况为准

PACKAGE INCLUDES 配套包括

THINGS TO NOTE 注意事项

(*Min 20 pax to confirm group / *需20⼈或以上⼈数r团)

Adult 成⼈/Child ⼩孩

S$98

$88

SPECIAL
DEPARTURE
SPECIAL

DEPARTURE

Tour Code: 1DTOUR-JBPRECNY

DEPARTURE DATE 出发日期:DEPARTURE DATE 出发日期:
17^, 18*, 31* Jan | 01^, 15^ Feb 2026  17^, 18*, 31* Jan | 01^, 15^ Feb 2026  

^Paradigm Mall JB | *Sutera Mall



Morning Departure 集合时间与地点:
05:30AM: Assemble at Tampines (MRT Exit B)
06:00AM: Assemble at Woodlands (Causeway Point - In front of KFC)
06:30AM: Assemble at Jurong East (Venture Ave Bus Bay No. 3)
Please assemble at your selected pick-up point 15 minutes before departure
请于出发前15分钟在您选择的上⻋地点集合

Customs Clearance via Tuas Second Link. 经由⼤⼠第⼆通道办理通关⼿续
Breakfast at the Gelang Patah (Own Expenses) 于振林⼭享⽤早餐ÿ⾃费Ā
Tong Garden Factory Outlet – Explore a wide variety of roasted nuts and snacks, including
pistachios, cashews, broad beans, and more 

      东园果仁⼚ – 探索新鲜烘焙的各类果仁和零⻝，如开⼼果、腰⾖、蚕⾖等，⾃⽤或送礼都很合适
Johor Premium Outlets – Southeast Asia’s first luxury brand outlet, offering premium fashion,
accessories, and lifestyle items at discounted prices 

       柔佛名牌城 – 东南亚⾸家奢侈品牌城，汇集时尚服饰、配件及⽣活⽤品，享受优惠购物体
Lunch at a Local Restaurant Featuring Speciality <Suckling pig= 

       在本地餐馆享⽤午餐，特⾊菜品为<烤乳猪
Ming Ang Confectionery Shop – Renowned for freshly baked traditional Chinese pastries,
including fragrant pastries, wife cakes, and baked buns such as BBQ pork buns. Ideal for those
wanting authentic local flavors 

       明安特产专卖店 – 以新鲜烘焙的传统中式点⼼闻名，尤其是⾹饼、⽼婆饼、烧包ÿ叉烧包Ā等
Shang Wan Hong – Offers premium dried seafood such as bird’s nest, scallops, squid and other
delicacies. A must-visit for culinary enthusiasts and souvenir seekers 

      上环⾏海味专卖店 – 提供⾼品°⼲¯，如燕窝、⼲⻉、鱿⻥⼲等，是美⻝爱好者及选购伴⼿礼的理想之地
^Paradigm Mall / *Sutera Mall – Modern shopping malls offering a mix of international brands,
dining options, and entertainment facilities. Great for a relaxing shopping break or casual stroll 

       ^佰乐泰⼴场 / *五福城⼴场 – 现代化购物中⼼，集合国际品牌、餐饮选择及娱乐设施，是购物休闲或轻松    
       漫步的好去处

Wrap up your delightful day & head back to Singapore 结束愉快的⼀天，返回新加坡

第四天

Indulge in a day of opulence and cultural discovery. 
Join us for a captivating shopping journey into the heart of Johor's treasures! 与我们⼀起踏上探索丰富迷⼈的购物旅程！

Terms and conditions apply. 附带条款与条件。

Sutera Mall
五福城⼴场

Tong Garden Factory Outlet
东园果仁⼚

Suckling Pig
烤乳猪

Shang Wan Hong 
上环⾏海味专卖店

ITINERARY ⾏程


